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Protokół Nr 14/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 kwietnia  2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujące punkty: 
 

1. Zapoznanie się z tokiem postępowania dotyczącego przepadku pojazdów 
samochodowych na rzecz powiatu nowomiejskiego oraz ich likwidacji. 

2. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie upoważnienia Starosty Nowomiejskiego 
do podejmowania decyzji o przeznaczeniu pojazdów. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pierwszym punktem porz ądku było przyj ęcie protokołu z dnia 09.03.2011r. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
K. Wiśniewski. 
Pan M. Buliński wstrzymał się od głosu. 
 
Drugim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia pomieszczenia piwnicznego do oddania w najem. 
/na posiedzenie wszedł Pan Krzysztof Grześkiewicz – naczelnik Wydziału Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pan Grześkiewicz poinformował, że w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 przeznacza się 
pomieszczenie piwniczne o pow. 18 m² do oddania w najem na okres do trzech lat od dnia 
zawarcia umowy. 
Pan Grześkiewicz dodał, że w dniu 8 lutego 2011r. wpłynął wniosek Pana Tadeusza Ławickiego 
– dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Nowym Mieście Lubawskim dotyczący najmu w/w 
pomieszczenia. Poinformował, że zgodnie z przepisami ogłoszenie dotyczące przeznaczenia 
pomieszczenia do oddania w najem musi być opublikowane przez 21 dni. W związku z 
powyższym pomieszczenie będzie mogło być wynajmowane od 1 czerwca lub jeżeli Zarząd 
podejmie taką decyzję może być podpisana umowa z PUP (jeżeli w określonym terminie nie 
złoży wniosku inna jednostka lub osoba prywatna) za bezumowne korzystanie z pomieszczenia 
piwnicznego. 
Członkowie Zarządu podjęli decyzję, że pomieszczenie będzie wynajmowane od 1 czerwca 
2011r.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzecim punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie wyra żenia 
zgody na rozwi ązanie umowy zawartej z Panem /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ prowadz ącym 
działalno ść pod nazw ą i adresem: Firma „Atut” /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; 
na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła 
Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/. 
 
Pan Grześkiewicz poinformował, że powyższa kwestia była już omawiana na poprzednim 
posiedzeniu Zarządu. Dodał, że członkowie Zarządu rozpatrzyli pozytywnie wniosek Pana 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
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dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/. dotyczący rozwiązania umowy dzierżawy powierzchni w budynku przy         
ul. Grunwaldzkiej 3, na której był umiejscowiony automat do gorących napojów.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pani Skarbnik poinformowała Pana Grześkiewicza, że należałoby rozpocząć procedury 
przetargowe dotyczące sprzedaży mienia – budynku przy ul. Grunwaldzkiej 9, w której mieści 
się Zespół Szkół Zawodowych w Nowym Mieście Lubawskim. 
Pan Wicestarosta przypomniał, żeby również ogłosić przetarg na sprzedaż działek przy           
ul. Kopernika. 
 
Czwartym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie planu 
naboru uczniów na rok szkolny 2011/2012. 
/na posiedzenie weszła Pani Barbara Orłowska – referent w Wydziale Oświaty, Kultury i 
Promocji oraz Pan Andrzej Korecki – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła plan naboru uczniów na rok szkolny 2011/2012. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie przyj ęcia 
sprawozdania ze sposobu wykorzystania środków przyznanych na dofinansowanie 
doskonalenia zawodowego nauczycieli w Powiecie Nowo miejskim w roku bud żetowym 
2010. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła sprawozdanie ze sposobu wykorzystania środków 
przyznanych na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w Powiecie 
Nowomiejskim w roku budżetowym 2010. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
powołania Komisji Zdrowotnej w celu racjonalnego i jawnego gospodarowania 
Funduszem Zdrowotnym przeznaczonym dla nauczycieli oświatowych jednostek 
organizacyjnych Powiatu Nowomiejskiego. 
 
Zarząd Powiatu powołał Komisję Zdrowotną, w skład której weszli: 

1) Katarzyna Trzaskalska – przedstawiciel organu prowadzącego , 
2) Ewa Kalisz - Górzkowska  – przedstawiciel organu prowadzącego, 
3) Maria Krezymon   –  Związek Nauczycielstwa Polskiego, 
4) Jolanta Pokojska – Międzyzakładowa Organizacja Związkowa Pracowników Oświaty 

„NSZZ SOLIDARNOŚĆ”, 
5) Alina Dziekońska   – przedstawiciel Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście 

Lubawskim, 
6) Przemysław Majas - przedstawiciel Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach, 
7) Krzysztof Kliniewski  – przedstawiciel Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mieście 

Lubawskim, 
8) Bożena Maciejewska – przedstawiciel Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w 

Nowym Mieście Lubawskim . 
9) Kinga Ochlak – przedstawiciel Domu Dziecka w Pacółtowie,  

 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Siódmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zwolnienia Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Cza chówkach z wykonywania 
obowi ązków. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Ósmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
powierzenia pełnienia obowi ązków Dyrektora Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówka ch. 
/na posiedzenie weszła Pani Edyta Karpińska – nauczycielka w Zespole Szkół Rolniczych w 
Czachówkach/ 
 
Pani Starosta poprosiła Panią Karpińską o przedstawienie swojej osoby. 
Pani Karpińska poinformowała, że ukończyła Uniwersytet Warmińsko – Mazurski w Olsztynie na 
Wydziale Kształtowania Środowiska i Rolnictwa w zakresie agrotechnologii i zarządzania 
produkcją. Ponadto dodała, że ukończyła studia podyplomowe w zakresie pedagogiki 
opiekuńczo – wychowawczej. Nadmieniła, że w Zespole Szkół Rolniczych pracuje od jedenastu 
lat. 
Pani Starosta stwierdziła, że w dniu jutrzejszym tj. 7 kwietnia powinien odbyć się apel, podczas 
którego zastanie ogłoszona informacja dotycząca powołania Pani Karpińskiej na p.o. dyrektora 
placówki oświatowej. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pani Starosty. 
Pan Wiśniewski stwierdził, że Pani Karpińska powinna opracować program dotyczący nowych 
kierunków kształcenia, który zachęciłby uczniów z terenu powiatu nowomiejskiego do podjęcia 
nauki w szkole w Czachówkach. 
Pani Starosta poinformowała Panią Karpińską, że przekazanie mienia powinno odbyć się 
protokolarnie. 
Pani Skarbnik stwierdziła, że Pani Karpińska powinna zaznajomić się z budżetem jednostki 
oświatowej. 
Członkowie Zarządu podjęli decyzję, że powołanie następuje od dnia 7 kwietnia 2011r. nie 
dłużej niż do dnia 31 sierpnia 2011r. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziewiątym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z informacj ą Pana Kazimierza 
Tomaszewskiego – wójta Gminy Biskupiec dotycz ącą realizacji inwestycji pn. 
„Kształtowanie obszaru przestrzeni publicznej w cen trum wsi poprzez przebudow ę 
chodnika w miejscowo ści Czachówki, Sumin i Rywałdzik”. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła informację. Poinformowała, że wkład własny powiatu na 
realizacje powyższego zadania będzie wynosił 148 078,66 zł. 
 
Informacja dotycząca realizacji inwestycji pn. „Kształtowanie obszaru przestrzeni publicznej w 
centrum wsi poprzez przebudowę chodnika w miejscowości Czachówki, Sumin i Rywałdzik” 
stanowi załącznik nr 2. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z tokiem post ępowania dotycz ącego 
przepadku pojazdów samochodowych na rzecz powiatu n owomiejskiego oraz ich 
likwidacji. 
/na posiedzenie wszedł Pan Kazimierz Grzonkowski – naczelnik Wydziału Zarządzania 
Kryzysowego/ 
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Pan Grzonkowski poinformował, że do września 2010r. powyższą kwestią zajmowały się 
Urzędy Skarbowe. Dodał, że 4 września 2010r. weszła w życie znowelizowana ustawa Prawo o 
ruchu drogowym, zgodnie z którą sprawy dotyczące przepadku pojazdów zostały scedowane 
na Starostwa Powiatowe. W poprzedniej ustawie rola Starostów ograniczała się do wskazania 
parkingu, na który były holowane pojazdy zatrzymane na drogach powiatowych. Nadmienił, że 
usługi: holowania jak również parkowania do chwili obecnej są wykonywane przez firmę Pana 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/. Pan Grzonkowski wyjaśnił, że powiat w chwili obecnej jest w posiadaniu 
czterdziestu pięciu pojazdów tj. samochodów, motocykli, ciągnika i przyczepy. Dodał, że Sąd 
Rejonowy w Nowym Mieście Lubawskim orzekł przepadek dwudziestu dwóch pojazdów na 
rzecz powiatu nowomiejskiego. Pozostałe pojazdy nie uzyskały jeszcze orzeczenia sądowego, 
postępowania są w toku. Pan Grzonkowski przedstawił dokumentację fotograficzną oraz 
wycenę pojazdów. Dodał, że powiat za demontaż każdego pojazdu może uzyskać kwotę w 
wysokości  4 tys. zł. 
Pan Wicestarosta zapytał, kto pokryje koszty parkingu. 
Pan Grzonkowski odpowiedział, że przepisy nie mówią jednoznacznie kto będzie pokrywał 
koszty parkowania i holowania pojazdów. Dodał, że w ustawie jest zapis iż od dnia 21 sierpnia 
2011r. zadanie związane z holowaniem i parkowaniem pojazdów będzie scedowane na 
powiaty. Pan Grzonkowski poinformował, że inne powiaty najprawdopodobniej będą parkowały 
pojazdy na terenie Zarządów Dróg Powiatowych. 
W związku z powyższym Pan Grzonkowski stwierdził, że można by parkować pojazdy na placu 
przy budynku Zarządu Dróg Powiatowych z/s w Kurzętniku. 
Pan Jabłoński zapytał jaki jest do chwili obecnej koszt parkowania pojazdów przez firmę Pana 
/wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i 
Spraw Obywatelskich/. 
Pan Grzonkowski odpowiedział, że na koniec stycznia 2011r. koszt parkowania wynosił           
ok. 50 tys. zł. 
 
Jedenastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
upowa żnienia Starosty Nowomiejskiego do podejmowania decy zji o przeznaczeniu 
pojazdów. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwunastym punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych wolnych wniosków. 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                                                                                             
 
 
 


